

Referat fra bestyrelsesmøde mandag 8. april 2024 fra 20.15-22.00

Deltagere: Lasse Eskildsen, Louise Clara Enevoldsen, Hanne Bisgaard, Jakob Ljungberg og Anja Fjorback
Afbud: Steen Veile
Referent: Jakob Ljungberg

1. Godkendelse af dagsorden

Godkendt

2. Opfølgning fra sidste bestyrelsesmøde 18. marts 2024

Bilag: Referat fra bestyrelsesmøde er i Drev

Råger – Jakob søger med HiRis MitID, da Steen ikke har adgang.

Høvlade – Anja følger op.

Græsslåmaskine – Steen følger op.

Træer – Lasse følger op.

3. Forberedelse af arbejdsdag 27. april 2024

Planlægning og prioritering af opgaver

Listen over opgaver til arbejdsdagen blev gennemgået og prioriteret, herunder hvad der forventes at blive løst før arbejdsdagen. Enkelte opgaver flyttes til folddag.

Lasse færdiggør overblikket og finder ud af, hvilke opgaver der kan løses af folk, der er forhindret i at komme til arbejdsdagen.

Lasse laver overblik over hvad der er brug for i forhold til forberedelse af arbejdsdagen.

Vi talte om, at vi på et senere tidspunkt skal have en dag, hvor vi kan vaske stalden ned, da den trænger til det.

4. Opfølgning på staldmøde 4. april 2024

Drøftet.

5. Opdeling af springtid søndag formiddag

Drøftet – og færdiggjort efter bestyrelsesmødet pr. Messenger.

Konklusionen er:

Vi ønsker at prøve en opdeling af springtiden søndag fra 9.00 til 14.00

Forsøget indebærer, at tiden opdeles således:

- *Søndage i ulige uger: Spring fra 9.00-12.00 og Bom fra 12.00-14.00*
- *Søndage i lige uger: Bom fra 9.00-11.00 og Spring fra 11.00-14.00*

I opdelingen har vi lagt vægt på, at tiderne til bomtræning godt kan deles af flere, mens det ikke er tilfældet med springtræningen.

Forsøget gælder fra søndag 28. april (ulige uge).

Vi evaluerer i bestyrelsen inden sommerferien og tager på det tidspunkt stilling til om forsøget skal permanentgøres.

Jakob melder reglen ud.

6. Drøftelse af haltider på HiRi

Skal vi have ændret i vores haltider og/eller hvordan udendørs banerne anvendes?

Udsat til et senere punkt, da der ikke var meget tid tilbage i mødet.

7. Info om nyt klubsystem (Zakobo)

Vi talte om arbejdet med nyt klubsystem. Louise og Jakob arbejder videre med implementering.

8. Tidspunkt for næste møde

Næste møde mandag 3. juni kl. 17.00-19.00.

9. Eventuelt

Anja laver opslag om folddag

Det blev aftalt at drøfte med Lars (Alberte og Mathildes far) om han kan/vil lave ny flagstang. Louise taler med Lars.

Det blev aftalt, at Kristian gives mulighed for at undervise torsdag 14-17. Louise kommunikerer. Vi talte om hvordan hallen disponeres ift. forskellige aktiviteter på et senere møde, jf. punkt 6.

*Det blev aftalt, at forhold relateret til elevhesten kan besluttes af Eva (f.eks. fold relateret til sommerfold).
Det blev konkluderet, at elevhestene ikke skal have vitaminer.*

Vigtige kommende begivenheder

17. april – Sponsorudvalgsmøde i Rytterstuen

27. april - Arbejdsdag

12. maj - Klubmesterskab 2023

16. maj - Folddag m. fællesspisning

25. - 26. maj - Dressur C stævne
4. juni - staldmøde
7. juni - Dressur D stævne (evt. inkl elevstævne)
8. - 9. juni - Dressur C stævne
16. august - Dressur D stævne
17. - 18. august - Dressur C stævne
1. september - Klubmesterskab 2024
21. september - Arbejdsdag